

Verslag

Vergadering Regiegroep

Gehouden op 7 september 2020, 17:30 uur - raadzaal

Opgemaakt door Berry van 't Westeinde

Aanwezig Mark Verhoeven (voorzitter), Piet Verheijen, Trix Vissers, Sjaak Sperber (vanaf agendapunt 3), Piet Poos (wethouder; aanwezig tot 18:00 uur), Mark van Stappershoef (burgemeester) en Berry van 't Westeinde (griffier)

Afwezig Jolie Hasselman (secretaris)

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering.

Mark van Oosterwijk heeft zijn lidmaatschap regiegroep beëindigd. We komen er de volgende keer op terug, hoe met deze vacature wordt omgegaan.

2. Vaststellen agenda

Wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Vaststellen verslag vergadering regiegroep 10 augustus 2020

Het verslag wordt vastgesteld.

4. Terugblik vergaderingen **25 augustus (beeldvormend)** en **1 september (oordeelsvormend)**

De voorzitter antwoordt dat de vergadering op 25 augustus is verlopen en afgewerkt binnen de tijd. De agenda van 1 september is niet afgehandeld.

Sjaak Sperber geeft aan dat de vergadering op 25 augustus goed is verlopen. Naar aanleiding van de vergadering 1 september moeten we ons afvragen hoe we omgaan met sprekers en rondes. De sprekers kregen erg veel ruimte om nog een keer met hun argumenten te komen. In het voorzittersoverleg moeten we afspraken maken om een iets strakker regiem te hanteren.

De burgemeester vraagt zich af hoeveel mensen je met eenzelfde belang kunt laten spreken.

Trix Vissers geeft aan dat het om discipline gaat. Maar het is lastig om inwoners hierop aan te sturen.

Sjaak Sperber geeft aan dat dit vroeger met commissievergaderingen ook ging.

Piet Verheijen geeft aan dat je als voorzitter geen grip hebt op het aantal vragen.

De griffier geeft aan dat het ook goed is om in het voorzittersoverleg hier iets aan te doen. Wellicht ook nog met training.

De voorzitter ziet dat er in de planning nog een aantal zware dossiers aan komen – die ook tijd vragen. Bij oordeelsvorming lopen we vast – blijkbaar hebben we meer tijd nodig.

Sjaak Sperber geeft aan dat er het een en ander kriebelt. Wil ervoor pleiten om die oordeelsvormend voor de besluitvormende vergadering te doen. We kunnen de punten niet inhalen in de reguliere agenda.

De voorzitter geeft aan dat we aan de fractievoorzitters moeten melden dat we extra oordeelsvormende vergaderingen moeten plannen. Het heeft enerzijds met vergaderdiscipline te maken, maar deels ook met het grote aanbod van onderwerpen. In januari op de heidag kunnen we dit dan ook evalueren. 22 September nemen we dan op basis van wat we gehoord hebben een besluit in de regiegroep.

De vraag is in hoeverre we het woningbouwprogramma koppelen aan het onderzoek van de Rekenkamercommissie. Goed in de mail aangeven waarom de woningbouwprioritering eerder kan.

5. Concept-agenda besluitvormende vergadering 22 september 2020

De voorzitter concludeert dat Boschkens fase 4c blijft staan op de concept-raadsagenda. Als het niet behandeld kan worden doet de wethouder hiervan mededeling in de vergadering.

De rest van de agenda wordt vastgesteld.

Sjaak Sperber geeft aan dat er oorspronkelijk 2 kandidaten waren voor de functie in de werkgeverscommissie. Er is 1 kandidaat overgebleven.

De griffier geeft aan dat er ook nog een vacature is vanuit Lijst Riel Goirle in de vertrouwenscommissie. Het voorstel voor benoeming wordt nog aangepast.

Sjaak Sperber geeft aan dat de vragen aan het college en de inlichtingen uit het college vooral zijn bedoeld voor actuele zaken.

De voorzitter geeft aan dat er één ronde is met vragen over het college. Geen discussies debat. Wel belangrijk om één lijn te trekken in de wijze van afhandeling. De voorzitter geeft die procedure in de vergadering goed aan.

Trix Vissers vraagt ook om duidelijkheid rond vragen in de oordeelsvormende vergadering.

De burgemeester geeft aan dat hij bij de opening even goed wil terugblikken op de afgelopen coronaperiode.

6. Planning

De voorzitter vraagt wat we gaan vinden van zo'n beeldvormende avond over het Sociaal Domein. Doet een pleidooi voor een startnotitie. Het zijn te veel open deuren. Er moet meer zijn dan bij de cultuurnota.

De burgemeester geeft aan dat de indieners van het burgerinitiatief in gesprek zijn geweest met drie wethouders. Het is een CPO project, moet het dan als burgerinitiatief worden behandeld?

De voorzitter constateert ook dat ze alle fracties al zijn afgegaan. Laten we ze uitnodigen. Korte toelichting, dan nemen we er kennis van en vervolgens gaat het de normale behandelstructuur in. Stelt dat ook extra vergaderingen bij voorkeur op dinsdagen zijn.

Naar aanleiding van het verzoek van Pernell Criens over hoe we omgaan met burgerinitiatieven wordt afgesproken om het hier met Pernell Criens en in de driehoek over te hebben.

7. Nieuw ingekomen stukken voor raadsvergadering van 22 september 2020

De lijst ingekomen stukken vindt u [hier](#).

8. Doornemen overzichten toezeggingen/moties/raadvragen

Piet Poos geeft aan dat hij het verhaal over voorrang van rotondes gelijk wil doen met het hele GVVP. Hij wil dit meer integraal doen. Het GVVP wordt, gelet op allerlei toezeggingen, een belangrijk item, dat de aandacht moet krijgen.

De voorzitter geeft aan dat het college kan meedelen dat zij het op deze wijze willen oppakken. Als de indieners van de motie het daarmee niet eens zijn, kunnen zij dat aangeven in de raad.

Trix Vissers geeft aan dat het college aangeeft dat de motie voor strategische keuze jeugdzorg is afgedaan. De werkgroep Sociaal Domein geeft aan dat de motie niet is afgedaan.

De voorzitter vraagt of dit ook schriftelijk kan worden meegedeeld.

9. Terugkoppeling uit/naar andere gremia

Er zijn geen terugkoppelingen. Rondom de vergaderdata en burgerinitiatieven wordt vanuit deze vergadering actie ondernomen.

10. Wat verder ter tafel komt

Jaak Sperber geeft aan dat soms mensen 'zwart' worden in de uitzending.

De griffier geeft aan dat dit bekend is. De programmeur gaat hier volgende week mee aan de slag.

De voorzitter geeft aan dat er nog meer wensen zijn, ook voor camera van achter de voorzitter en een beeldscherm met een projectie van het scherm voor de voorzitter en griffier.

De griffier geeft aan dat in verband met corona nog wordt gekeken naar het mogelijk maken van video bellen met de raadzaal – onder andere om ook hybride vergaderingen mogelijk te maken.

De voorzitter sluit de vergadering om 19.10 uur.

Regiegroep				
Nr.	Datum	Wie?	Wat?	Afdoening
1.	22-06-2020	Griffie	Na de zomervakantie een goed afscheid/welkom regelen voor vertrokken/nieuwe raadsleden.	In afwachting van geschikt moment op de lijst laten staan
2.	07-09-2020	Griffie	Opvolging vacature Mark van Oosterwijk in regiegroep.	Te bespreken tijdens de vergadering
3.	07-09-2020	Griffie	Verzoek Pernell Criens omgaan met burgerinitiatieven bespreken met Pernell Criens en driehoek.	Griffier heeft gesproken met Pernell Criens. Zie agenda.